
Załączniknr 1 do Sprawozdania z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla,,PÓłnoc"

07.09.2020

Sprawozdanie z działalnościZarząduw okresie od marca do wrzeŚniaZ0?O.
W okresie od marca Zarząd pracował w składzie: Dagmara Kosmala, Halina Siwiec,

Dorota SłowioĘ Urszula Szostak i Piotr Zmij. W tym czasie odbyły się 4 zebrania

Zarządu,3 zdalne i jedno osobiste, związane z omówieniem bieżąrych spraw.

Na pierwszym spotkaniu w dniu 06 kwietnia nastąpiło ukons§rtuowanie sięZarządu:

P rzewodn icząca Zarządu O s ie dlry

Zastęp ca Przewo dn iczącego

sekretarz

Członek

Członek

urszula szostak

Halina siwiec

Dagmara Kosmala

Dorota słowiok

Piotr Żmij

Na wniosek mieszkańców omówiono temat dezynfekcji tunelu łączącego ul. Kolejową i

Hutniczą - ustalono, że PKP nie jest zainteresowane utrzymaniem przejŚcia. Ponadto

planowana jest gruntowna przebudowa obiektu.

Zdecydowano, o założeniu własnej skrzynki email: u.szostak@rm.czechowice-

dziedzice.pl.

W dniu 2}!4.na drugim spotkaniu Zarządu Osiedla ,,Północ" działając na podstawie

uchwały upoważniającej do zmiany zadań i przesuwania środków finansowych na ich

realizację, postanowiliśmy część kwoty zaplanowanej na organizację Osiedlowego Dnia

Dziecka ,,Zapaleńc7/' w kwocie 1200 zł przesunąć na montaż 6 koszy przydroŻnych

(zakupionych na podstawie pisma zdniaL4.1I.20I9). 
..!

Lokalizację koszy zaproponowaliśmy w następujących miejscach: przy skrzyŻowaniu

ulic Staszica i Bachorek po stronie szkoły, przy skrzizowaniu przedłużenia ul. Fredry i

Bachorek, poniżej sklepu NETTO, przy ulicy Asnyka, w okoliry skrzyżowania z ulicą

Makuszyńskiego (ostatecznie będzie postawiony przy Makuszyńskiego obok Biedronki),

przy ulicy Asnyka w rejonie sklepu spożywczego, przy ulicy Hutniczej w okolicY

połączenia z ul. Kochanowskiego, przy ulicy Lenartowicza w okolicy skrzyżowania z

Francuską.

W dniu 11.05.2020. na skrzynkę mailowąZarządu wpłynęła Prośba OSP DZIEDZ|CE o

dofinansowanie zakupu sprzętu i umundurowania jednostki podpisana przez Prezesa

OSP,,Dziedzice" druh a Krzysztofa Ryłko.

W zvńązku z odwołaniem, związanym z COVID-19, wszystkich imprez masowych nie

odbył się również ,,Piknik Strażacki z Osiedlami Północ i bziedzice" zaplanowany na
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lipiec tego roku. Na to przedsięwzięcie z budżetu Osiedla była zabezPieczona kwota

3000 zł.

Na trzecim spotkaniu w dniu 2L maja Zarząd Osiedla ,,PÓłnoc" działając na Podstawie

uchwały upoważniającej do zmiany zadań i przesuwania środków finansowYch na ich

realizację, postanowił część kwoty zaplanowanej na organizację" Pikniku StraŻackiego"

w kwocie 2000 ń przekazać dla Ochotniczej Straży Pożarnej ,,DZ|EDZICE" na

dofinansowanie zakupu sprzętu i umundurowania dla jednostki.

W dniu 20.08.2020. odbyło się osobiste spotkanieZarządu osiedla,,Północ",

Przebieg spotkania - omówiono bieZące sprawy:
_ problem zaśmiecania terenu wokół wejścia do ,,tunelu" od stronu ul. Hutniczej oraz

hałasu podczas spotkań w tym miejscu;

- zakończony remont uliry Asnyka - problemy z parkowaniem w trakcie remontu,

odprowadzaniem wody, uczestnictwo przedstawiciela Zarządu w odbiorze;

- problem zastawiania pasa drogowego w ul. Reja poprzezkamienie i nasadzenia - po

interwencji Straży Miejskiej kamienie zostały usunięte; drzewa nadal zajmują Pas

drogowy;
- uczestnictwo w posiedzeniu Komisji Potityki Społecznej RM dotyczącego InicjatYwY

Lokalnej,
_ pismo od Mieszkańca ul. Makuszyńskiego (podpisanego przez 18 osób) doĘczące

braku szlabanu na wyjeździe z parkingu sklepu Biedronka na ulicę MakuszYńskiego i

niebezpieczne sytuacje z tW zvńązane - ustalono działania - po konsultacji z Panią

Naczelnik wydziału Inwestycji Drogowych złożyliśmy pismo z prośbą o sprawdzenie

warunków vuyjazdu na ulicę Makuszyńskiego z parkingu sklepu Biedronka (przy ulicy

szkolnejJ. Interesuje nas czy właściciel terenu parkingu na obowiązek ustawienia w tym

miejscu szlabanu, a jeżeli tak prosimy o pismo do Właściciela o odbudowę tego

zabezpieczenia.

- zapoznano się i omówiono z prośbami o dofinansowania w roku!021;
_ przedstawiono kwotę dla osiedla Północ na rok 2027, omówiońb propozycje rozdziału

środków;
_ zdecydowano o organizacji dzisiejszego spotkania Mieszkańców omówiono listę

zaproszonych Gości.

zarząd, osiedla ,,północ" dzińając na podstawie uchwĄ upoważniającej do zmiany

zadańi przesuwania środków finansowych na ich realizację, postanowił:

_ pozostałą kwotę rezerwy w roku 2020 w kwocie t307 ń oraz kwotę pozostałą z

montażu koszy na śmieci w kwocie 360 zł [razem: L667 zł) przekazać dla Szkoły

Podstawowej nr 7 im. Kazimierza Wielkiego, ul. Szkolna 6, Cz-Dz. na zakup pomocy

naukowych do nowej pracowni fizyczno-chemicznej. Decyzję podjęto na podstawie

pisma z dnia19.08, podpisane go przezDyrektor szkoły, mgr Beatę Połowczuk,
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Ponadto w dniu 3 września Zarządzwrócił się pismem do Powiatowego ZarząduDrógz
proŚbą o uwzględnienie, w projektowanych pracach remontowych, naprawy bruku
chodnika dla pieszych na wiadukcie kolejowym w ciągu ul. Szkolnej w Czechowicach *

Dziedzicach. Nawierzchnia chodnika jest miejscowo uszkodzona, kostki brukowe w
miejscach dylatacji są obrócone. Powoduje to zagrożenie dla pieszych. Z tego chodnika
korzysta wielu pieszych, w szczególności dochodzących do szkoły podstawowej oraz
kościoła,

Zarząd, zwrócił się z prośbą o rozważenie naprawy części bruku przystanku
autobusowego przy ulicy Szkolnej przy Cmentarzu Zydowskim (ul. SzkolnaJ. W czasie
deszczu tworzy się tam kałuża, do której muszą wejść osoby wsiadające /wysiadające z
autobusów.

Zarząd pismem z dnia 3 września zwrócił się również do Burmistrza z prośbą o
rozważenie i zaplanowanie w przyszłych inwestycjach chodnika pomiędzy ulicami
Kasprowicza i Asnyka, będącego przedłuźeniem ulicy Bachorek. Obecnie jest tam
możliwoŚĆ przejścia i przejazdu rowerem, ale w związku ze zmianą właściciela tego
terenu zapewne przejście to zostanie utrudnione. Jednocześnie wiemy, że wzdłuż płotu
państwa Matlak znajduje się działka gminna o szerokości około 2 m, którą można by
wykorzystać pod takie przejście.

,-};.itIiDLE "PÓŁNOC"
.,i fj zecfio*icach -Dz iEdricrch

z^HĄD oslEDLą

l!W
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Rozliczenie budżetu Osiedla Północ rok 2020

Kwota 45907

Wydział Księgowości

dotacja dla MDK Chór Moniuszko

dotacja dla MDK Mazoretki

dotacja dla MDK Movimento

Wydział Promocji

Noworoczne spotkanie Seniorów

Dzień Dziecka Zapaleńcy
piknik strażacki

Obelisk 100-1ecie Ligi Morskiej (Zaślubin z morzem)

Wydzi ał Zarządzan ia Kryzysowego

Dotacja dla OSP Dziedzice

lnwesĘcje
Budowa ul. Traugutta boczna

Remonty nawierzchni dróg ulepszonych (Tetmajera)

przeniesiono

Montaż 6 koszy zZapaleńców

Dotacja dla OSP Dziedzice (21.05) z Pikniku Strazackiego

Dta SP7 na pracownię fizyczno-chemiczną

ZZapaleńcow
Z Pikniku Strazackiego

Z rezerv,ty
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Załącznik nr 3

do Sprawozdania z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla,,Północ"

07.09.2020

Budzet Osiedla Północ rok2021 kwota

lnwestycje:
Budowa chodnika z miejscami parkingowymi ul. Szkolna
Doświetlenie ut. Traugutta Bocznej (projekt 2 latarni)

Doposażenie placu zabaw ul, Hutnicza

Wydział Promocji:
Noworoczne Spotkan ie Seniorów
Zapaleńcy
piknik strazacki
Południk "19"

Wydział Księgowości:
dotacja dla SP 7
dotacja dla MDK Teatr Muzyczny Movimento

Dotacja OSP Dziedzice

Rezerwa:

Razem wydatki:
Zostało:

45453,00
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